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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2024/25:604 Utjämningssystemet

Den svenska välfärdsmodellen ger oss god omsorg när vi blir äldre, en bra 
utbildning för våra barn och vård efter behov. En grundbult i vårt 
välfärdssystem är att alla ska få samma möjligheter – oavsett vem manär och 
var man växer upp.

För att skapa likvärdighet i hela landet har Sverige ett utjämningssystem mellan 
kommuner och regioner. Trots dagens system är skillnaderna mellan kommuner 
och regioner alltjämt stora. Tuffast är det för de minsta kommunerna i 
glesbygd, men det är också tufft för de kommuner som har lägre skattekraft 
eller stora socioekonomiska utmaningar. Alla kommuner, från norr till söder, 
ska kunna erbjuda en bra välfärd. Sverige tjänar inte på ökade klyftor och 
ojämlikhet; Sverige tjänar på sammanhållning.

I ljuset av detta har riksdagen utrett hur man kan förbättra utjämningssystemet. 
I juli 2024 tog civilminister Slottner emot slutbetänkandet från den 
parlamentariska utjämningskommittén. Förslaget har varit på remiss, och 
regeringen har tagit emot remissvaren. Den väntade propositionen kring 
Utjämningskommitténs förslag till nytt utjämningssystem finns dock inte med i 
regeringens plan.

Min fråga till statsrådet Erik Slottner är därför:

 

Vilket är skälet till att propositionen om utjämningssystemet inte finns med i 
regeringens plan, och hur ser den aktuella tidsplanen ut?

………………………………………

Eva Lindh (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-14
Besvaras senast
2025-05-06



INTERPELLATION TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


